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EMLÉKEZTETŐ 

 

Készült a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Mérnöki Kamara 2024. január 15. napján, 14 órai 

kezdettel megtartott elnökségi üléséről. Helyszín: 9021 Győr, Arany János u. 28-32. IV. emelet. 

 

Jelen vannak: Bartal György, Németh Gábor, Horváth Gábor, Ambrusné Lipovszky Andrea, 

Győrig Kálmán, Perger Ágoston, Tédi Szabolcs, Réder Tibor, Dr. Bukovics Ádám, Ádám Éva 

Magdolna, Visi Renáta. 

Távolmaradását előre jelezte: Dr. Szép János, , Nyitrai Zsolt. 

Az elnök köszöntötte a megjelent elnökségi tagokat és bizottsági elnököket, valamint jelezte, 

hogy kik jelezték előre távolmaradásukat; mindenkinek Boldog Új Évet kívánt. 

 

Az ülés meghirdetett napirendje: 

 Aktuális kérdések 
 Ingatlan felújítás 

 felújítás állása 
 Küldöttek választása 

 Továbbképzések 
   Dr. Szép János és Perger Ágoston elnökségi tagok 
 2024. évi költségvetés tervezete 

Bartal György elnök 
 Tagfelvételek, engedélyek, fellebbezések 

Ádám Éva Magdolna titkár 
 Egyebek 

 

1.Aktuális kérdések  

Ingatlan felújítása, a felújítás állása: 

Bartal György: Az ingatlan felújítása – amint hallható – jelenleg is zajlik. A felújítás pénzügyi 

háttere a 3-as napirendi pontban lesz ismertetve. Az elektromos bekötéssel kapcsolatban Perger 

Ágostonnal még egyeztetnem kell.  

Németh Gábor a klímák elhelyezésének részleteit beszélte át a kivitelezővel, majd tájékoztatta 

erről az elnökséget. 

 

Küldöttek választása 

Bartal György: A saját küldött jelöltekre beérkeztek a javaslatok összesítése megtörtént. A je-

löltek listáját legkésőbb a 22-vel kezdődő héten fel kell tenni a honlapra, hogy február 21-én 

megtartható legyen a küldöttválasztó taggyűlés. 
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Ádám Éva: A kiküldött elfogadó nyilatkozatokat 84-en írták alá és küldték vissza, így ennyi 

jelöltünk van az 57 küldötti és 14 pótküldötti helyre. 

 

2. Továbbképzések 

Bartal György: Indítani kellene a tavaszi továbbképzések előkészületeit.  

Perger Ágoston: Az Elektrotechnikai Egyesület szervezésében folyamatban van egy 

vándorgyűlés szervezése, amit itt Győrben is megrendeznek áprilisban, vagy májusban. 

Felveszem majd a kapcsolatot a szervező hölggyel, hogy hogyan lehet ezt a továbbképzésbe 

integrálni. 

 

3. 2024. évi költségvetés tervezet 

Bartal György: Kiosztásra került a jövő évi költségvetés tervezet táblázata, ezzel kapcsolatban 

várok észrevételeket, véleményeket. Egy külön táblázatban szerepelnek az épületfelújítás főbb 

tételei és a várható számlázások időpontjai. A bankban állampapírban lekötött összeg feloldásra 

került, amely a felújításra lesz fordítva.  

Ezt követően az elnök ismertette a bevételi majd a kiadási oldalon szereplő tételek 

magyarázatait, azzal, hogy a múlt évről még nincs meg a zárás, így a tervezet a ¾ éves 

bevételeket és kiadásokat tartalmazza a 2023-as évről. Az elnökségi tagok által felvetett 

kérdésekre válaszolt. 

Márciusban lesz majd FB ülés a költségvetésről, addig mindenki fejtse ki a véleményét. 

Perger Ágoston: Jó lenne megoldani, hogy a könyvelőknek leadott számlákról másolat 

készüljön, és itt is gyűjtve legyen az irodában. 

Németh Gábor: Már régebb óta szorgalmazom, hogy a kamarai papírmunkát teljeskörűen 

elektronikus alapokra kellene helyezni, magyarán minden irat rendezett módon, szkennelt 

formában meglegyen. Ez szerintem ma már alapelvárásnak tekinthető és megkerülhetetlen. 

Tédi Szabolcs: Jó lenne látni, hogy mennyi volt a szakcsoportok egész éves költsége, mert a 

buszköltségek megugrottak, lehet, hogy az eddigi keret kevés lesz a szakcsoportok számára. A 

többi kérdésemre választ kaptam. 

Bartal György: Nincs még meg a 2023-as év zárása, ha meglesz, tisztábban látunk, de van 

tartalékkeret is. Tegyél javaslatot a szakcsoportok számára szükséges összegre! 

Ádám Éva: A tagdíj és nyilvántartási díj hátralékból is várható még bevétel. Jelenleg a 821 

tagból 55 főnek, az 524 nyilvántartottból pedig 32 főnek van még tartozása 2023 évről. 

 

Ezt követően az építési időütemezés és kiadások táblázata került megbeszélésre. Az elnök 

elmondta, hogy a fővállalkozó több apróbb ajánlatot is ad menetközben, ami emeli a 
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szerződésben szereplő árat. Bútorozás és függöny még nem is került szóba – ezekre nincs is 

keret idén.  

 

4. Tagfelvételek, engedélyek, fellebbezések  

Ádám Éva Magdolna titkár: 

Az elmúlt időszakban új tagfelvétel iránti kérelmet nem adott be senki.  

Tagsági viszonyának megszüntetését két fő kérte. 

Tagsági viszonyának felfüggesztését 3 fő kérte.  

Felfüggesztett tagsági viszonyának helyreállítását 2 fő kérte. 

8 főnek kerültek meghosszabbításra a jogosultságai, miután továbbképzési kötelezettségüknek 

eleget tettek. 

Új jogosultság kiadása iránti kérelmet nem nyújtott be senki. 

Előzetes állásfoglalást 1 fő kért, SZÉS1 jogosultság kiadásával kapcsolatban, ehhez minden 

elnökségi tag megfelelőnek találta a szakmai gyakorlat idejét, szakirányúságát és igazolását, 

így a kérelmezőnek javasoljuk, hogy tegye le a jogosultsági vizsgát. 

Az elnökségi határozatok - a tagsági viszony felfüggesztésével, valamint helyreállításával 

kapcsolatosan - az emlékeztető mellékletét képezik. 

 

5. Egyebek 

Németh Gábor szóban is előadta, amit az elnökség számára korábban leírt, hogy számára a 

szakértői jogosultság egy szélesebb, nagyobb tudást jelent, mint a tervezői jogosultság, így a 

megadásakor mélyebben kellene vizsgálni a kérelmező szakmai múltját, gyakorlatát; ezzel 

kapcsolatban szeretné hallani a többiek véleményét, megjegyezve, hogy azzal tisztában van: a 

jelenlegi szabályozás ezt nem követeli meg, így inkább csak a kollégák véleményére kíváncsi.  

Perger Ágoston szerint jobb volt az a rendszer, amikor még szét voltak bontva a jogosultságok 

(villamos téren pld. volt V1 és V2), jobban meg lehetett ítélni a gyakorlatot.  

Ádám Éva: A 266/2013-as kormányrendelet egyik célja éppen az volt, hogy az uniós 

elvárásoknak megfelelően jóval kevesebb (így tartalmát tekintve bővebb tartományt átívelő) 

jogosultság legyen, mint korábban volt. A szakértői jogosultságok közül vannak olyanok, 

amelyeknek nincs tervezői megfelelője (pld. a környezetvédelmi, munkavédelmi), így ezeknél 

nem várható el a „szélesebb, mélyebb” tudás; amelyeknek azonban van tervezői megfelelőjük, 

ott eleve szükséges meglévő tervezői gyakorlat. 

Bartal György: Az OTÉK-kal kapcsolatban véleményezési felhívás jelent meg, ezt az 

elnökségből Réder Tibornak továbbítottam. 
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Réder Tibor: Megkaptam, írok véleményt. Ezen kívül meghívtak a közlekedési tagozat 

tervzsűrijébe is. 

Bartal György: A vizes tagozatnál Janák Emil vesz részt a tervzsűriken, jóllehet ez nem a 

tagozati tervzsűri, hanem a VÍZIG-nél működő Vízgazdálkodási Tanácsban való részvétel. 

Horváth Gábor: Az épületenergetikai számítást – az új építési törvény hatályba lépését 

követően – csak épületgépész tervező végezheti. 

 

A korábbi elnökségi üléseken kijelölt feladatok, határidők teljesülése: 

téma felelős határidő Teljesülés 

A jelöltségre javasolt tagok megkeresése 
a nyilatkozat aláírásával kapcsolatban 

szakcsoport 

vezetők / VJB 

elnöke 

2023. 11. 30. teljesült 

Levéltervezet készítése az MMK részére 
az egyszerű bejelentéses lakóépületek 
tervezésekor kihagyott villamos és 
épületgépész szaktervezők érdekében 

Németh Gábor 2023. 11. 30. 

okafogyott az 

új építészeti 

törvény miatt 

 

A mostani elnökségi ülésen felvetett új, illetve fennmaradt témák, felelősök, határidők: 

téma felelős határidő 

A jelölt lista felrakása a honlapra Bartal György 2024. 01. 26. 

Taggyűléshez szavazó lap készítése, 
technikai előkészületek 

Titkár, titkárság 2024. 01. 31 

 

Bartal György: Ezt követően az elnökségi ülések hétfő helyett keddi napokon lesznek. 

 

Az emlékeztetőt összeállította: Ádám Éva Magdolna, titkár 

- Kmf - 


